



## 2022—2023年福州市城镇居民膳食中 $^{210}\text{Po}$ 所致待积有效剂量估算

郑琪珊, 刘佳, 刘萌萌, 黄丽华

引用本文:

郑琪珊, 刘佳, 刘萌萌, 等. 2022—2023年福州市城镇居民膳食中 $^{210}\text{Po}$ 所致待积有效剂量估算[J]. 中华放射医学与防护杂志, 2025, 45(12): 1200–1204.

在线阅读 View online: <https://doi.org/10.3760/cma.j.cn112271-20240918-00354>

### 您可能感兴趣的其他文章

#### Articles you may be interested in

#### 2015—2019年三门核电站周围近海海水与三类海产品中 $^{90}\text{Sr}$ 放射性水平调查及人群剂量评估

Investigation on  $^{90}\text{Sr}$  level in offshore seawater and seafood therein around Sanmen nuclear power plant site and assessment of committed effective dose from 2015 to 2019

中华放射医学与防护杂志. 2021, 41(4): 288–292 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2021.04.009>

#### 浙江省沿海地区海产品中 $^{137}\text{Cs}$ 的含量水平及其所致年待积有效剂量的评估

Assessment of committed effective dose from ingestion of  $^{137}\text{Cs}$  in seafood from coastal areas of Zhejiang province

中华放射医学与防护杂志. 2019, 39(9): 697–701 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2019.09.011>

#### 碘治疗工作场所空气中 $^{131}\text{I}$ 的监测结果与分析

Monitoring results and analysis of  $^{131}\text{I}$  in the air of workplace treated with iodine

中华放射医学与防护杂志. 2021, 41(12): 906–911 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2021.12.005>

#### 内蒙古地区饮用水中总 $\alpha$ 及天然放射性核素的活度浓度调查研究

Study on the activity concentration of total  $\alpha$  and natural radionuclides in drinking water in Inner Mongolia region

中华放射医学与防护杂志. 2021, 41(7): 504–508 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2021.07.005>

#### 接触 $^{131}\text{I}$ 放射性核素工作人员内照射剂量估算方法的初步研究

Preliminary study on assessment of internal dose to workers exposed to  $^{131}\text{I}$  radionuclide

中华放射医学与防护杂志. 2021, 41(12): 898–905 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2021.12.004>